



Notulen voorjaarsledenvergadering d.d. 24 juli 2014.

Aanwezigen bestuursleden; P. Manders (secretaris), T. Broeren (penningmeester), N. Waasdorp (bestuurslid), J. Spierings en P. Otte (bestuurslid).

1. *Opening en definitieve vaststelling van de agenda door de voorzitter.*

De penningmeester opende de vergadering met een woord van welkom aan alle aanwezigen, hierna werd er 1 minuut stilte in acht genomen. De penningmeester zal namens het bestuur de vergadering voorzitten ivm met de vacante vacature van voorzitter.

Hierbij werd de agenda vastgesteld.

2. *Notulen 28 november 2013.*

EBHV Berlicum had een opmerking dat de vraag tijdens de ledenvergadering verkeerd was geformuleerd in de notulen.

Men wil de Zandvang alleen beschikbaar stellen voor vissers van hun eigen vereniging.

Tevens melde men dat men problemen ondervindt als men wedstrijden wil houden. Andere vissers houden geen rekening met de te houden wedstrijden.

Wedstrijden dienen ook te worden aangevraagd bij de Beheereenheid.

Verder geen opmerkingen.

3. *Peelsche Heide.*

De Peelsche Heide heeft een verzoek ingediend dat men graag lid zou willen worden van de Beheereenheid.

Het bestuur vroeg dan ook de leden of men akkoord gaat met de toetreding van de Peelsche Heide.

HSV de Peel vroeg of het geen uitgangspunt is dat men water inbrengt.

Dit is geen voorwaarde indien men geen water bezit en dit is het geval bij de Peelsche Heide. Er zijn meerdere verenigingen die geen eigen water hebben ingebracht.

De ledenvergadering stemde in met de toetreding van de Peelsche Heide.

4. *Openstaande vacature voorzitter.*

Er hadden zich geen kandidaten aangemeld.

De VBC en Waterschap Aa en Maas beginnen al vragen te stellen of er een nieuwe voorzitter is.

Vanuit de ledenvergadering stelde niemand zich beschikbaar als kandidaat voorzitter.

HSV Vorstenbosch stelde de vraag of er dan niemand binnen het huidige bestuur geen kandidaat was.

Het bestuur gaf aan dat men hier intern over had gesproken en Jeroen Spierings bereid was om het voorzitterschap op zich te nemen. Vanuit het bestuur zullen wij Jeroen hierin ondersteunen.

Dus stelde het bestuur de leden formeel de vraag of men Jeroen tot voorzitter van de Beheereenheid wilde benoemen.

De ledenvergadering ging akkoord met de benoeming.

5. *Voorstel wijziging huishoudelijk reglement.*

Vervallen.

6. *VBC.*

Namens de VBC gaf Peter Otte uitleg over de volgende zaken;

Er was een mailtje opgedoken dat het uitdiepen van de Noordervaart en het Deurnes Kanaal niet door zou gaan.

Peter deelde mee dat er een convenant ligt dat men de Noordervaart en het Deurnes Kanaal voor 2016 zal uitdiepen.

De stekkenkaart is gereed en hopen deze op korte termijn te publiceren.

Er werd vissterfte gemeld op de Leijgraaf.

7. *Rondvraag.*

Ad Hekkers – Was van mening dat het toch mogelijk moet zijn dat ervan de aanwezige verenigingen iemand zich beschikbaar stelt als bestuurslid. Anders hebben verenigingen geen bestaansrecht meer. Ad is onder voorbehoud mogelijk bereid als nieuw bestuurslid toe te treden. Hij wil dit eerst overleggen.

EBHV Berlicum – Had vernomen dat de jeugdvispas komend jaar net zo duur zou worden als de gewone vispas.

Hierover is niets bekend.

10. *Sluiting.*

Het bestuur bedankte alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en wenste iedereen een wel thuis.